
 

 

Naar aanleiding van recente ontwikkelingen bij het Wijkplein heeft de fractie van de PvdA Sint-

Michielsgestel de volgende vragen voor het Vragenuur van de Gemeenteraadsvergadering van 20 

mei 2021. 

 

1. De PvdA fractie heeft begrepen dat er sprake is van spanningen in de relatie tussen het 

Wijkplein en de Groengroep in Sint-Michielsgestel, die ertoe kunnen leiden dat de in januari 

aangekondigde samenwerking weer wordt beëindigd. Klopt dat? 

2. Volgens onze informatie is er op woensdag 19 mei een deurwaarder langs geweest bij de 

penningmeester van het Wijkplein in verband met huurachterstand aan Woonmij. Kan de 

wethouder dat bevestigen? 

3. Wat is de achtergrond van de ontstane situatie? En wat wordt er aan gedaan om dit op te 

lossen?  

4. Wat is de rol van de Wijkmakelaar en het College bij de huidige situatie rond het Wijkplein? 

 

Namens de PvdA Sint-Michielsgestel, 

Adriaan van der Maarel 

 


